

Cairo: Building 194 New Cairo - North Teseaen - Second Sector - City Center - Fifth Settlement

Tel.: 0226731100 Fax: 0228124083

Damietta: Public Free Zone

Tel.: 057392400 Fax: 0572292094

القاهرة: ٢٠١٥/١٠٦

السادة / إدارة الافصاح

البورصة المصرية

تحیه طیمه وبعد ،،،

Date: 06/03/2025

To: Disclosure Department

Egyptian Exchange

Greetings ...

Please kindly take note of the summary of resolutions of the company's Board of Directors meeting held on Thursday 06/03/2025 Where:

- 1. Approval of the financial statements for the financial Year ended 31/12/2024.
- 2. The Board approved the proposal of amendment to articles (6), (7) of the company's article of association.
- 3. The Board approved the disclosure report for the increase in the company's issued capital from 20791840110 EGP to 28681402630 EGP, with an increase of 7889562520 EGP distributed on the number of 788956252 free share with a nominal value of 10 pounds per share financed from the financial statements for the financial year ended 31/12/2024 as follows:
 - The amount of 7889562509 EGP resulting from the merger.
 - The amount of eleven Egyptian Pounds from the Retained Earnings.
- 4. The Board unanimously approved the authorization of Chairman of the Board of Directors to proceed with amendment procedures and introduce any amendments that the Financial Regulatory Authority may acquire in the disclosure form, and the invitation for Extraordinary General Assembly.

يرجى التكرم بالإحاطة بملخص قرارات مجلس إدارة الشركة بجلسته المنعقدة يوم الخميس الموافق ٢٠٢٥/٠٣/٠٦:-

- إعتماد القوائم المالية عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٤/١٢/٣١.
- ۲) وافق المجلس على مقترح تعديل المادة (7) ، (7) من النظام الاساسى للشركة .

۳) وافق المجلس على إعتماد تقرير الإفصاح الخاص بتعديل زيادة رأس المال المصدر للشركة من ٢٠٧٩١٨٤٠١١٠ جنيه مصرى إلى ٢٠٢٩١٨٤٠٢٦٣٠ جنيه مصرى بزيادة قدرها ٧٨٨٩٥٦٢٥٢٠ بنيه مصرى موزعه على عدد ٧٨٨٩٥٦٢٥٢٠ سهم مجانى بقيمه اسمية قدرها ١٠ جنيه للسهم الواحد تمويلاً من الظاهر بالقوائم المالية عن العام المالى المنتهى في من الظاهر بالقوائم المالية عن العام المالى المنتهى في ...

- مبلغ ٧٨٨٩٥٦٢٥٠٩ جنيه مصري ناتج عن عملية الاندماج
 - مبلغ احدى عشرة جنيها مصريا من الارباح المرحله
- ٤) وافق المجلس على تفويض رئيس مجلس الإدارة بالسير في إجراءات التعديل وإدخال أية تعديلات قد تراها الهيئة العامة للرقابة المالية في نموذج الإفصاح والدعوة للجمعية العامة غير العادية.

Yours sincerely,

وتفصلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

مساعد رئيس الشركة لعلاقات المستثمرين Assistant Vice President for IR

محاسب / أحمد السيد

Accountant / Ahmed El-Sayed







Date: 06/03/2025

Cairo : Building 194 New Cairo - North Teseaen - Second Sector - City Center - Fifth Settlement

Tel.: 0226731100

Damietta: Public Free Zone

Tel.: 057392400

Fax: 0228124083 Fax: 0572292094

القاهرة: ٢٠٢٥/٠٣/٠٦

Endorsement

Misr Fertilizer Production Company (MOPCO) solemnly declare that the summary of resolutions of the company's Board of Directors meeting held on Thursday 06/03/2025, and the annex contains all the material information that must be disclosed in accordance with the provisions of the capital market law & its executive regulations and both the rules & decisions issued in execution for them.

إقرار

تقر شركة مصر لإنتاج الأسمدة (موبكو) بأن ملخص قرارات مجلس الإدارة بجلسته المنعقدة يوم الخميس الموافق ٢٠٢٥/٠٣/٠٦ والمرفق يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام قانون سوق المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذاً لهما.

مساعد رئيس الشركة لعلاقات المستثمرين Assistant Vice President for IR

محاسب / أحمد السيد

Accountant / Ahmed El-Sayed



